
Referat, Bestyrelsesmøde Grundejerforening  
d. 14/11-2024 
 
Deltagere: Jakob, Kristoffer 
Afbud: Jan, Karen, Henrik og Thorfinn 
 
 

1. Status på igangværende projekter 
a. Fælles renovationsordning 

Kold & Nygaard har færdiggjort arbejdet med at etablere standpladserne. I uge 45-
48 forventes Kredsløb at opstille affaldskuberne. I uge 47-50 afhenter Kredsløb de 
individuelle affaldsbeholdere. Alle beboere er informeret skriftligt herom.  
Der opstilles særlige skabe på standplads 3 og 2 til de røde kasser med farligt affald. 
Beboerne i kvarteret bedes stille deres eksisterende røde kasse ud til 
affaldsbeholderne, så Kredsløb kan tage dem med, når affaldsbeholderne afhentes. 
Bestyrelsen husstandsomdeler info om håndtering af de røde beholdere, og 
informere desuden på facebookgruppen. 
 
I forbindelse med eventuel etablering af ny parkeringsplads, har Jakob efterspurgt 
tilbud på etablering hos Kold og Nygaard, men har ikke hørt nærmere.  
Desuden skal undersøges om parkeringspladsens placering er forenelig med de 
øvrige vejforhold. 
 

b. Vedligeholdelse af fælles stamvej 
Nyt fællesmøde er afholdt d. 5. november 2024.  
Der arbejdes på en fordelingsnøgle blandt stamvejens interessenter. Denne 
udarbejdes af Vejmyndigheden v. Aarhus kommune. Når denne er kendt kan der 
entreres vedligehold af fortov og vejbane.  

 
c. Oversigt over foreningens aftaler 

Intet nyt.  
 

2. Status på ønsker til ejendomsfunktionær fra generalforsamlingen  
Kristoffer har haft dialogen med ejendomsfunktionæren: 
Er I interesserede i juletræer med henblik på at flise dem? 

• Nej, vi fliser ikke juletræer da det vil være for dyrt at leje flishugger til dette formål 
alene. Juletræerne kan afleveres i indhegningen til haveaffald. 

Kunne man slå græs mindre hyppigt i tider med tørke? 

• Græsset vokser meget forskelligt rundt på matriklen. Ændres hyppigheden risikerer 
vi at skulle slå græsset a flere omgange næste gang. 

Reparation af belægning på veje og stier? 

• Håndværker bestilles til i år 
Oprensning af regnvandsbrønde? 



• Vi vil se om det er noget vi selv kan klare alternativt bestilles der slamsuger til dette, 
også i år. 

  
 

 
3. Eventuelt 

 Jakob udtræder af bestyrelsen, da han fraflytter kvarteret. Jakob fortsætter som kasserer 
året ud.  
 
 

4. Næste møde 
 

Tirsdag d. 21. januar kl. 19.00 hos ? 


